
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

ZŠ ŘEČANY NAD LABEM  

DNE 24. 1. 2019 
 

Přítomni: Mgr. Zemánek, Mgr.Doubravová, Mgr. Vohralíková, Ing. Matoušková,  

                  Pí Venclová, pí. Navrátilová 
 

Hosté:       Mgr. Zemánek 
 

Omluvena: Ing. Vančurová 
 

Program:  
1. Přivítání  

2. Rozpočet školy 

3. Informace o aktivitách školy 

4. Diskuse, různé 
 

1. Přivítání 

 

     Mgr. Doubravová přivítala přítomné na schůzce Školské rady a seznámila je s programem.  
      
3. Rozpočet 

 

     Mgr. Zemánek prošel návrh rozpočtu, který byl sestaven. Všichni přítomní s ním byli 

seznámeni předem. Pan ředitel dovysvětlil některé položky. Rozpočet byl projednán. 

 

4. Informace o aktivitách ZŠ 

 

- Mgr. Doubravová – elektronické ŽK a TK – pedagogové absolvovali školení, nyní mají půl  

                                   roku vyzkoušet si používání elektronických ŽK a TK.  

                                   Od září 2019 budou obě složky v provozu. 

                                - zapojení PC pro učitele do tříd (výhodou bude rychlejší propojení  

                                  s interaktivní tabulí) 

                          - informace o možnosti mít na škole rodilého mluvčího na Aj (od 2.pol.) 

                          - v průběhu února se zúčastní několik žáků setkání se zahraničními  

                            studenty na Gymnáziu v Přelouči 

                          - v hodinách informatiky navázali žáci 5. a 6. třídy kontakt a družbu  

                            s italskou školou 

                          - v rámci spolupráce s keňskou školou jsme na prodejní výstavce utržili 

                            17 300 Kč za prodej výrobků z Keni. Tato částka putuje na podporu  

                            života v Keni  

                         -  pokračujeme ve spolupráci se školou z Keni. Téma projektu je Odívání    

    
- Mgr. Zemánek – informoval o projektu ŠABLONY II. Půjde o dvouletý program, díky  

                              kterému ZŠ i MŠ získá finanční dotaci     

     

 

 

 

 



5. Diskuse, různé 

 

- Mgr. Zemánek  - dotaz, zda se mohou odstranit police ve vestibulu ZŠ.  

                              Paní starostka oznámila, že OÚ není proti. 

 

- Ing. Matoušková – informovala - finanční výbor navrhl, že musí proběhnout v ZŠ  

                                 výběrové poptávkové řízení na služby vyšší než 40 000 Kč. 

                              - finanční výbor bude docházet na kontrolu do ZŠ 

                              - dětské hřiště – na únorovém zastupitelstvu se bude řešit kamerový systém 

                                                     - v nejbližších dnech bude vyvěšen Provozní řád hřiště 

                                                     - jde o veřejné hřiště 

                                                     - řeší se dopadová plocha 

                              - rekonstrukce běžecké dráhy (výhledově, dle dotace) 

                              - uzávěrka Řečanského zpravodaje – poslední týden v únoru 

                              - Tříkrálová sbírka dopadla nejlépe v naší obci  

 

                                  

 

Zapsala: Mgr. Jana Vohralíková 

 


